
K1系列(特高温)温度开关 ,可达450℃

产品名称 K1系列(特高温)温度开关 ,可达450℃

公司名称 德国麦科泰姆有限公司上海代表处

价格 .00/个

规格参数 品牌:Microtherm
型号:K1
开关类型:常开

公司地址 上海市长宁区新华路728号华联发展大厦1512室

联系电话 86 21 52583995

产品详情

品牌 Microtherm 型号 K1
开关类型 常开 工作电压 230V 50/60 Hz（V）
过载电流 /（A） 动作温度 /（℃）
寿命 /（次）

德国麦科泰姆有限公司（microtherm gmbh,注册商标：mic）是欧洲第一家开始设计和生产一系列高品质
的温度开关，电流开关，恒温开关以及温度控制和传感器单元的高科技企业，本公司的产品符合欧美各
相关认证（ul，csa，vde等）。适合于各种家庭电器，电子器材，电气工程，汽车控制单元及各类型马达
等领域。德国麦科泰姆有限公司全球拥有约800名员工，9个工厂以及在全球70多个国家的销售网络。是
很多国际知名企业的合作伙伴。为了促进中国区业务的发展和为客户提供及时有效的支持，2008年5月,麦
科泰姆有限公司在上海成立了中国区代表处.microtherm – a strong partner in the design and production of
innovative, high-technology and quality components for temperature and current regulation as well as in control and
sensor technology for the industrial production of modern household appliances, electronics, electrical engineering, in
the automotive industry and many other fields of application. microtherm is an international cooperating group with
800 employees worldwide ,nine production sites, multiple sales offices and representatives in over 70 countries and a
global partner with pioneering expertise.to encourage the business development in china and provide the customer
the efficient service in time, microtherm gmbh set up a representative office in shanghai, china in may 2008.
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